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Dr. Csarnó Ákos  
 
Köszönti a bizottsági ülésen megjelent tagokat, valamint a meghívottakat. Megállapítja, hogy 
a bizottság határozatképes, Nagy István képviselő Úr jelezte távolmaradását.  Az előterjesztő 
a 4. sz. napirendet visszavonta. Továbbá elmondta, hogy lesz egy sürgősségi indítvány, 
melynek címe: „Előterjesztés Közművelődési (közszolgáltatási) megállapodás 
megkötéséről az Agria Universitas Egyesülettel”:  
Megkérdezi, hogy a napirendhez a bizottság tagjainak van-e kérdése, észrevétele? 
Kérdés, észrevétel nem lévén, kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a napirendek 
elfogadásáról. A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadta a napirendeket.  
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Előterjesztés:  
 
1./ Előterjesztés az Agria Volán Zrt. részére 2010. évben nyújtott normatív és 
önkormányzati támogatás elszámolásáról  
 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Előadó: Lugosi Dénes csoportvezető  

 
 
Lugosi Dénes  
 
Elmondta, hogy az Urbanisztikai és Környezetvédelmi Bizottság és  a Költségvetési és 
Gazdálkodási Bizottság is megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag támogatták.  
 
Dr. Gál József 
 
Az önkormányzat és az Agria Volán Zrt. között évközben létrejött egy szerződés, amely a 
normatív támogatásra  vonatkozott.   Ez a normatíva támogatás lett kiegészítve 17 mFt-tal a 
közgyűlésen.  
 
Az Agria Volán Zrt-nél megszüntették az I. negyedévben az egyvonalas bérletet, így csak 
összvonalas bérlet van.  
Elmondta, hogy 2010. évben várhatólag 6-7 mFt  vesztesége lesz a társaságnak. 
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az  előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

15/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az Agria Volán Zrt. részére 2010. évben nyújtott 
normatív és önkormányzati támogatás elszámolására vonatkozó előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
2./ Előterjesztés a Heves megyei Vízmű Zrt. részére 2010. évben átadott fejlesztési célú 
pénzeszköz elszámolásáról  
 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Előadó: Lugosi Dénes csoportvezető  
 
Lugosi Dénes 
 
Az Urbanisztikai és Környezetvédelmi Bizottság és a Költségvetési és Gazdálkodási 
Bizottság  megtárgyalta és egyhangúlag támogatták az előterjesztést.  
 
Dr. Csarnó Ákos   
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Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az  előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 

16/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a Heves Megyei Vízmű Zrt. részére 2010. évben  
átadott  fejlesztési célú pénzeszköz   elszámolására vonatkozó előterjesztés közgyűlés elé való 
terjesztését.  
 
 
3./  Előterjesztés az Egerszalóki Gyógyforrást Üzemeltető Kft. 2011. évi üzleti tervéről, 
az ügyvezető 2011. évi prémium feladatának meghatározásáról, a Felügyelő Bizottság 
2010. évi beszámolójáról, 2011. évi munkatervéről  
 
 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Előadó: Lugosi Dénes csoportvezető  
 
Lugosi Dénes 
 
Elmondta, hogy három tulajdonosa  van  az Egerszalóki Gyógyforrást Üzemeltető Kft.-nek. 
Abból az egyik  tulajdonosa az önkormányzat. 
A Költségvetési és Gazdálkodási Bizottság megtárgyalta és egyhangúlag támogatta az 
előterjesztést.  
 
 
Dr. Renn Oszkár  
 
Az anyagban szerepel egy   1.200.000 Ft-os rendkívüli ráfordítás, amely   közhasznú 
társaságok támogatására  vonatkozik  Úgy tudja, hogy mint  kht. kategória már nem 
funkcionál.  
 
Lugosi Dénes 
 
Elmondta, hogy mint cégforma nem létezik, de mint kategória létezik. A közhasznú 
társaságoknál  szereplő 1.200.000 Ft közérdekű kötelezettségvállalásként teljesíti ezt a 
társaság.   Eszközvásárlásra, és Egerszalókon járdafordításra fordítódik ez az eszköz, ezt a 
társaság finanszírozza.  
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az  előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  

 
17/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
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A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az Egerszalóki Gyógyforrást Üzemeltető Kft. 
2011. évi üzleti tervéről, az ügyvezető 2011. évi prémium feladatának meghatározásáról, a 
Felügyelő Bizottság 2010. évi beszámolójáról, 2011. évi munkatervéről  szóló előterjesztés 
Közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 
 
Rendelet-tervezet 
 
5./ Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának …./2011.(II.25.) sz. rendelete az egyes 
helyi adókról szóló rendeletek módosításáról  
 
Előterjesztő: Dr. Estefán Géza címzetes főjegyző  
 
Korsós László  
 
Tájékoztatást adott a helyi adókról szóló rendelet módosításáról. Továbbá elmondta, hogy lesz 
egy technikai jellegű  módosítás, amely a rendeletek nevének pontosítására vonatkozik.   
 
Dr. Gál János  
 
Tájékoztatást kért  az idegenforgalmi adókra vonatkozóan.  
 
Korsós László  
 
A 2010. évi önkormányzati adókról lesz egy tájékoztató, amely a közgyűlés elé fog kerülni.  
Jövő évtől az idegenforgalmi adóban a normatív támogatás emelkedni fog.   
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetről.      
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a  rendelet-tervezet közgyűlés  
elé való terjesztését.  
 

18/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az egyes helyi adókról szóló rendeletek 
módosítására vonatkozó  rendelet-tervezet  közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 
6./  Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének rendelet-tervezete az Önkormányzat  2010. 
évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtásának rendjéről szóló 10/2010. (II.26.) 
sz. önkormányzati rendelet módosítására  
 
Előterjesztő: Habis László polgármester  
Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető  
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Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
A jogszabály szerint február 28-ig van lehetőség december 31. hatállyal módosítani a 
költségvetési rendeletet. Összesen 800 mFt  a nagyságrend, amely a IV. negyedévi módosítást 
jelenti. Többnyire a támogatás értékű bevételek, illetve az átvett pénzeszközök miatt történtek 
változtatások a  IV. negyedévben.   
Közgyűlési hatáskörben  is volt  egy pár döntés, többek között az intézményi saját bevételi 
többleteknek az  előirányzatosítása, amely a 2010. augusztus 15-i jogszabály módosulás 
kapcsán közgyűlési hatáskörbe került. Ezek kerülnek átvezetésre a költségvetési rendeleten.  
 
Elmondta, hogy a MÁK-tól még egyeztető adatot nem kaptak. Valószínűleg a jövő héten fog 
megérkezni. Amennyiben változtatni kell valamelyik támogatási összegen akkor  ezt 
közgyűlésen fogják kiosztani.  
 
Dr. Gál János 
 
Elmondta, hogy az Eger- AUDIT Könyvszakértő és Tanácsadó Kft.  az előterjesztést átnézte 
és mindent rendben találtak.  
 
Dr. Renn Oszkár 
 
Eger ünnepével  (alapítványi támogatás) kapcsolatban van egy 240-es tétel, amely üresen 
szerepel az anyagban.   Megkérdezte, hogy ezt ki lehet-e húzni? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Ezt nem lehet kihúzni, mert akkor megszakad a folyamatosság. A zárszámadásnál majd  erre 
vonatkozólag megjegyzést írnak.   
 
 
Dr. Renn Oszkár 
 
Megkérdezte, hogy a bevételek között a 9. oldalon az iparűzési adóra vonatkozólag  mennyi 
ebből a címkézett adó?  
 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Elmondta, hogy a költségvetési rendeletben ez megtalálható, a zárszámadásban már ez föl van 
osztva.  A költségvetési rendeletben a tartalékok között szerepel a   3. címszám alatt, 2010. 
évben   22 mFt volt.  
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetről.    
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Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a rendelet-tervezet  közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 
 

19/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az Önkormányzat  2010. évi költségvetéséről, 
módosításának és végrehajtásának rendjéről szóló 10/2010. (II.26.) sz. önkormányzati 
rendelet módosítására  vonatkozó rendelet-tervezet közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 
7./  Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének rendelet-tervezete az Önkormányzat 2011. 
évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtásának rendjéről  
 
Előterjesztő: Habis László polgármester  
Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető  
 
 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
A bizottságok megtárgyalták és  támogatták a rendelet-tervezet  közgyűlés elé való 
terjesztését. A bevételek és a kiadások összeállítása után látható volt, hogy  egy jelentős 
nagyságrendű  működési   és fejlesztési hiány mutatkozik a költségvetésben.  
 
Az önkormányzat a  hiány finanszírozására belső finanszírozást állított be, ami azt jelenti, 
hogy előző évek pénzmaradványát  állították be,  a működés vonatkozásában 115.8  mFt-ot, a 
fejlesztésnél 40 mFt-ot és a maradék összeg lett a hiánynál a külső finanszírozásnak a tétele. 
A működésnél 73 m Ft-ot jelent, fejlesztésnél kb. 2 milliárd Ft. Ennek az összege kb. 2 
milliárd 132 mFt, tavaly ez összeg 2,8 milliárd Ft volt.  
Ez a 73 mFt-os  működési hitel a 2010. évi pénzmaradvány jóváhagyásánál  ez 
kigazdálkodható lesz.  
 
A kiadási oldalon  az önkormányzat  a költségvetési szervek működtetése  esetében 
ugyanannyi összeget fordít   mint tavaly.  
A hivatalnál  a segélyeket bruttó módon beállították a költségvetésbe. Ha ezt kiveszik a 
Polgármesteri  Hivatal működéséből, akkor ott egy 56 mFt-tal kevesebb összeg  kerül 
tervezésre mint az előző évben.  
Az  önkormányzat adósságszolgálata  2011.évben  748 mFt lesz ebből 431 mFt a 
tőketörlesztés és 317 mFt a kamat. 
 
Továbbá elmondta, hogy a gépjárműadónál  40 mFt-tal csökkenteni kell a bevételi 
előirányzatokat. Az önkormányzat 370 mFt-ot tud tervezni gépjárműadóra. Az Adóiroda az 
építményadónál megpróbálja kompenzálni.   
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
2010. április 29-i közgyűlés elfogadta a „Település  éghajlatvédelmi stratégiára” vonatkozó 
előterjesztést, ebben  a határozati javaslatban szerepelt, hogy akciótervet  kell megvalósítani, 
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erre az önkormányzat forrást különít el. Megkérdezte, hogy erre vonatkozólag el lett-e 
különítve összeg?  
 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
 
Elmondta, hogy a 2. sz. melléklet 27. oldalán található 2.500.000 Ft lesz erre elkülönítve.  
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
A MEB ülésen elhangzott, hogy a  közös fenntartású intézményeknél  lesz egy átalakítás.  
Megkérdezte, hogy ez a költségvetés terhére fog menni.  
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Ennek költségvetési kihatása csak 2012. évtől várható.  
 
Dr. Csarnó Ákos 
 
Az AGORA megépítésének a biztosítására került kibocsátásra a kötvény. A gördülő 
tervezésbe az Agora  fenntartási költségeket be lehet-e építeni? Várható-e valamilyen 
kimutatás, hogy  mennyibe kerül a fenntartása? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Az önkormányzatnak be kell építeni azt ami a gördülő tervben szerepel. 
A kötvénnyel kapcsolatban elmondta, hogy  a 2010-es évben tervezett fejlesztési feladatokra 
került kibocsátásra és annak csak kisebb része az AGORA.   
 
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
Egy lakossági észrevételt továbbít, amely a Felnémeten  található  Almárvölgyi útra 
vonatkozik.  Megkérdezte, hogy az útépítés  teljes egészében önkormányzati beruházás lesz-e 
vagy pedig  kell  önerőt erre biztosítani.  
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
 
A költségvetésben szerepel   az Almárvölgyi út.  
 
Dr. Bánhidy  Péter 
 
Az Universal Lakópark  mint építtető  vállalta, hogy saját költségén kiépíti az utat, azonban a 
cég felszámolás alatt áll.  
Véleménye szerint az önkormányzatnak kell az utat megépíteni.  
 
Dr. Misz Mihály  
 
Megkérdezte, hogy az Egészséges Egerért program  bekerült a költségvetésbe?  
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Ebbe a programba belekerülhetne a 13 éves lányok védőoltása,  közösségi központ kialakítása 
a fiataloknak, mivel az Ifjúsági Ház megszűnt. Javasolja, hogy költségvetési háttért  és 
helyiséget   kell biztosítani  erre vonatkozólag.    
 
 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet  
 
Valószínű, hogy a pénzmaradványi szakaszban erre sort fognak keríteni.  
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
A bizottság a  2011. évi költségvetést megtárgyalta, az abban foglaltakat megvitatták, azokat 
elfogadták és egyetértenek a benne foglaltakkal. A működési hitelfelvételt megalapozottnak 
tartják. A költségvetés egészét szabályszerűnek ismerik el, a működéssel kapcsolatban 
felhívják a figyelmet  az átlátható  és költséghatékony gazdálkodásra.  
Kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetről.  
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a rendelet-tervezet közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 
 

20/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az Önkormányzat  2011. évi költségvetéséről, 
módosításának és végrehajtásának rendjére  vonatkozó rendelet-tervezet közgyűlés elé való 
terjesztését.  
 
 
Tájékoztató:  
 
8./ Tájékoztató a 2010. december havi polgármesteri és intézményvezetői saját 
hatáskörben végrehajtott előirányzat módosításáról  
 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a tájékoztatóról.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a tájékoztató közgyűlés elé való 
terjesztését.  
 
 

21/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a 2010. december havi polgármesteri és 
intézményvezetői saját hatáskörben végrehajtott előirányzat módosítására vonatkozó 
tájékoztató  közgyűlés elé való terjesztését.  
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Rendelet-tervezet:  
 
9./ Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelet-tervezete Eger 
Megyei Jogú Város Alapokmányáról szóló 13/1999. (IV.21.) önkormányzati rendelet 
módosítására (I. forduló) 
 
Előterjesztő: Dr. Estefán Géza címzetes főjegyző 
 
 
Dr. Misz Mihály 
 
Elmondta, hogy két  személy az nem frakció. Javasolja, hogy a két személyes frakciót ne 
fogadja el a bizottság.  
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Több kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetről.  
Megállapítja, hogy 1 igen és  2 tartózkodás mellett a bizottság  nem támogatja az 
előterjesztés közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 

22/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság nem támogatja  Eger MJV. Alapokmányáról szóló  
13/1999. (IV.21.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó rendelet-tervezet 
közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 
 
10./ Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének rendelet-tervezete Eger 
Megyei Jogú Város Alapokmányáról szóló 13/1999. (IV.21.) önkormányzat rendelet 
módosítására (II. forduló)  
 
Előterjesztő: Dr. Estefán Géza címzetes főjegyző 
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a rendelet-tervezetről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a rendelet-tervezet közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 

23/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja  Eger MJV. Alapokmányáról szóló 13/1999. 
(IV.21.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó rendelet-tervezet közgyűlés elé való 
terjesztését.  
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Előterjesztés:  
 
11./ Javaslat a Szilágyi Erzsébet Gimnázium és Kollégium Alapító Okiratának 
módosítására  
 
Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
Előadó: Bíróné Bardi Ágnes irodavezető helyettes 
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a javaslatról.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a javaslat közgyűlés elé való 
terjesztését.  
 
 

24/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a Szilágyi Erzsébet Gimnázium és Kollégium 
Alapító Okiratának módosítására  vonatkozó javaslat közgyűlés elé való terjesztését.  
 
12./ Előterjesztés az Eger Körzete Kistérségi Területfejlesztési Önkormányzati 
Társulással kötendő megállapodás tárgyában 
 
Előterjesztő: Dr. Estefán Géza címzetes főjegyző 
Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet  irodavezető 
 
 
Dr. Csarnó Ákos   
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az  előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

25/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja az Eger Körzete Kistérségi Területfejlesztési 
Önkormányzati Társulással kötendő megállapodásra vonatkozó előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 
13./ Előterjesztés a 0281/113. hrsz-ú ingatlan vásárlásáról  
 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Előadó: Lugosi Dénes csoportvezető  
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Lugosi Dénes 
 
Az UKB 3 igen és 2 tartózkodás mellett elfogadta, a KGB 5 igen szavazattal támogatta az 
előterjesztés közgyűlés elé terjesztését.  
 
Az önkormányzatnak elhatározott szándéka, hogy a külterületen található zártkerti és 
külterületi mezőgazdasági apró tagokból álló ingatlan tulajdonrészét vagy tömbösítse, vagy 
olyan módon egységesítse, hogy a kisrészeket eladja és tömböket vásárol helyette.  Jelen 
esetben erről van szó. Az önkormányzatnak nincs benne tulajdonrésze, ez nem osztatlan 
tulajdon. Ez egy 1/1-es magántulajdon.  Ezen a területen többségében a zárkerti ingatlanok 
tekintetében 800  és 1000  m2 körüli ingatlanrészekben volt tulajdona az önkormányzatnak. 
Ezeket tavaly értékesítette az önkormányzat és az ebből befolyó összeget fordítják ennek  a 
megvásárlására. A most megvásárló ingatlan közel ez 4 ha-os terület. A tulajdoni lapon 
szerepel, hogy nem beépíthető csúszásveszélyes terület, ez egy kategóriát jelent.  
Ennek az a következménye, hogyha erre egy fix építményt kíván a tulajdonos építetni, akkor 
előtte egy talajmechanikai vizsgálatra van kötelezve.   
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

26/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a 0281/113. hrsz-ú ingatlan vásárlásáról szóló 
előterjesztés közgyűlés elé való terjesztését.  
 
 
14./ Tájékoztató intézményvezetőket érintő munkáltatói intézkedés megtételéről  
 
Előterjesztő: Dr. Palotai Zsuzsanna  irodavezető  
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

27/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja  az intézményvezetőket érintő munkáltatói 
intézkedés megtételéről szóló tájékoztató  közgyűlés elé való terjesztését.  
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Rendelet-tervezet  
 
15./ Rendelet-tervezet a helyben központosított közbeszerzésekről szóló 63/2008. 
(XII.19.) Kgy. Rendelet módosításáról  
 
 
Előterjesztő:  Habis László polgármester 
Előadó: Dr. Bánhidy Péter irodavezető  
 
Dr. Bánhidy Péter 
 
Tavaly évben volt egy földgázbeszerzése az önkormányzatnak. Az EMFESZ szolgáltatóval 
kötött szerződést az önkormányzat.  Ez év elején az EMFESZ-nek felfüggesztésre került a 
földgáz szolgáltatási jogosultsága. Az Energiahivatal kijelölt egy új gázszolgáltatót, ez jelen 
esetben a MOL, amely nagyon magas áron szolgáltatja gázt az  önkormányzatnak. A MOL 
gázszolgáltató tett egy javaslatot, hogyha az önkormányzat szerződést köt vele nemcsak két 
hónapra, hanem hosszabb időre, akkor egy kedvezőbb áron nyújt szolgáltatást. A rendeletben 
a földgáz is szerepel beszerzési tárgyként, azonban az intézmények és az önkormányzat 
összevontan helyben központosított rendszerben szerezheti be.   
Javaslata, hogy ameddig az új közbeszerzési eljárást le nem folytatja az önkormányzat az 
intézmények tekintetében, addig ideiglenesen önállóan lehessen intézkedniük ilyen szerződés 
megkötésében, amennyiben a közbeszerzési értékhatárt nem lépik át.  Ez a szerződés addig 
szólhat, amíg az új közbeszerzési eljárást le nem folytatja az önkormányzat. Az anyagnak az 
előkészítése már megkezdődött.  
Kb. május végére június elejére lesz aláírt szerződés.  
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak a  rendelet-tervezetről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja a rendelet-tervezet közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

28/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a helyben központosított közbeszerzésekről 
szóló 63/2008.(XII.19.) kgy. rendelet módosítására vonatkozó rendelet-tervezet  közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 
Sürgősségi indítvány 
 
Előterjesztés Közművelődési (közszolgáltatási) megállapodás megkötéséről az Agria 
Universitas Egyesülettel 
 
Előterjesztő:  Habis László polgármester 
Előadó: Dr. Bánhidy Péter irodavezető  
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Dr. Bánhidy Péter  
 
Az Agria Universitas Egyesület  már évek óta egy svájci központot működtet, amelynek célja 
a svájci kultúra értékeinek bemutatása.  Az egyesület az általa létrehozott és működtetett  
közéleti akadémia révén közéleti, szakmai képzéseket, valamint fórumokat, találkozókat 
szervez a város közéleti, kulturális közösségi terének fejlesztése érdekében. Az egyesület 
kérte, hogy egy közművelődési, közszolgáltatási szerződés keretében rögzítse az 
önkormányzat az együttműködési szándékot. Az egyesület majd kérheti a kiemelten  
közhasznú  szervezetté minősítését, mivel  az önkormányzat által kötelezően ellátandó feladat 
ellátásban vesz részt.  
  
Az egyesület 2011. évben 200.000 Ft támogatás biztosítását kérte az önkormányzattól a 
feladat megvalósítása érdekében.  
 
A Költségvetési  és Gazdálkodási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés közgyűlés 
elé való terjesztését 
 
Dr. Csarnó Ákos  
 
Kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy szavazzanak az előterjesztésről.   
Megállapítja, hogy 3 igen szavazattal a bizottság támogatja az előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 

29/2011. (II.16.)  sz. PÜB  döntés 
 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság támogatja a közművelődési (közszolgáltatási) 
megállapodás megkötése az Agria Universitas Egyesülettel szóló előterjesztés közgyűlés elé 
való terjesztését.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Bak Edit        Dr. Csarnó Ákos  
jegyzőkönyvvezető        elnök  
 


